
ACTA DE L'ASSEMBLEA DEL CERCLE DE ALGIROS DEL 4 DE NOVEMBRE 2015
JARDINS D'ENCARNA MAÑEZ

Assistència de 18 persones

Punt 0
Queda aprovada l'acta anterior per unanimitat.

Punt 1
Informe dels companys que van assistir a la coordinadora de cercles Gaby i Mireille ens van 
informar de la seua assistència a la CC . Es van triar els portaveus , Paco de Benimaclet i Ana del 
Maritim.
De cara a la campanya Sanitat taules informatives i tallers per a novembre.
Hi hauria una reunió preliminar per a la campanya dels enllaços per a les secretàries de Participació 
i d'organització en el carrer Sueca, oberta a tots.

Punt 2 Triar els llocs vacants
A) Suplent per a la coordinadora de cercles………. Miguel
B) Suplent per a la secretàries de Participació i Organització…… Xelo
Validesa d'aquests llocs per a la campanya electoral del 20D

Punt 3
Canviar la contrasenya dels correus tant el general com l'oficial. Es va acordar en canvi de les 
contrasenyes i que les noves les tingueren Ricardo, Gabriel i Alicia

Punt 4
Comentar l'excedent salarial dels representants del VeC.
Paulino explique la situació i les reunions que es mantenien amb el VeC. Parle del codi ètic que se 
signe en el seu moment. Que A Madrid i a Barcelona no tenen aquests problemes, que solament 
existeixen a València Deixe clar que València en Comu, no és un partit és una plataforma, i com tal 
no té estatuts.
Que existeix la clara certesa que solament tenen com a meta boicotejar a Podem, però que malgrat 
tot, s'intentara arribar al millor acord possible.
És important que les persones que estiguen també en el VeC assistisquen a les reunions i als 
plenaris.
Explicá l'important que seria poder tenir finançament per a la pròxima campanya.

Punt 5
Es farà una xicoteta exposició dels microcrèdits.
Aquesta molt bé explicat en la web, són prestem de 100, 500, 1000 que es retornaran una vegada es 
cobre de la junta electoral.

Punt 6
Reunió informal amb els cercles de PODEM de la Malvarrosa i Ciutat Jardí en el Multiusos de 
Iecla, el dia 6 de novembre a les 18:00h per a explicar el tema de les JUNTES MUNICIPALS.



Es va acordar que per estar a prop ja la campanya, l'assemblea del mes de DESEMBRE s'avançava 
al MIERCOLES 25 DE NOVEMBRE


